亚洲开发银行贷款重庆现代物流示范项目

重庆交运物流基地七号库八号库冷库升级项目（2A-ETJC02）

补遗书（4号）

致各投标人：

本项目递交投标文件截止时间和开标时间由原“2024年5月10日上午9:30时”延期至“2024年5月31日上午9:30时”。

招标文件其它内容保持不变。

请各投标人收到此补遗书后，在2024年5月7日下午16:00前以书面方式给予确认，并将回执加盖公章后将回执扫描件发送至：zhangyan3@cgci.gt.cn。

中技国际招标有限公司

2024年5月6日
回   执

我司            已于2024年5月7日下午16:00前收到亚洲开发银行贷款重庆现代物流示范项目-重庆交运物流基地七号库八号库冷库升级项目（2A-ETJC02）补遗书4号。特此确认。
公司名称（盖章）：                 

Asian Development Bank (ADB)-financed Chongqing Modern Logistics Demonstration Project
Cold Store Upgrading Project of 7# and 8# Warehouses in Chongqing Transport Logistics Base (2A-ETJC02)
Addendum (No.4)
To all Bidders, 
The deadline for submitting the Bid and the bid opening time of this Project are extended from "9:30 am on May 10, 2024" to "9:30 am on May 31, 2024".
The rest of the Bidding Documents remains unchanged. 
After receiving this Addendum, all Bidders are requested to confirm it in writing before 16:00 pm on May 7, 2024, and send a scanned copy of the receipt to: zhangyan3@cgci.gt.cn 
China International Tendering Co., Ltd.
May 6, 2024
Receipt
It is hereby confirmed that we____________ received the No.4 Addendum of Chongqing Modern Logistics Demonstration Project- Cold Store Upgrading Project of 7# and 8# Warehouses in Chongqing Transport Logistics Base (2A-ETJC02) loaned by Asian Development Bank before 16:00 on May 7, 2024.
Company (seal):                     
